
Hej,

Jeg er kun 16 år gammel, studerende i Aarhus, og har ikke den store interesse for 
politik, men jag har alligevel fået en ide jeg synes kunne gøre gavn.   

Jeg har lige set i Tv-avisen, at der vil komme en ekstra skat på usunde fødevare, 
så de derfor vil blive dyre. Hvilket jeg synes her helt fint, men hvis det er sådan, 
at Danmark ikke har brug for de mange ekstra penge, så kunne man vel 
undersøge, hvad det ville gøre, hvis man brugte de penge på at sænke de sunde 
fødevare. Så vil der i hvert fald være en endnu større grund til at holde sig sund 
og rask.   

Hilsen Philip Mar Serejo
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